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Datum: 13.12.2023       

Pozdravljeni, 

Zadeva: Pisno svetniško vprašanje na podlagi 97. člena Poslovnika MOL – Katastrofalna 

igralna površina nogometnega stadiona Stožice 

Pozdravljeni, 

Slovenska nogometna reprezentanca je na stadionu Stožice 20.11.2023 igrala »tekmo 

desetletja« za uvrstitev na evropsko nogometno prvenstvo 2024. Tekmo proti Kazahstanu so 

slovenski nogometni junaki zmagali in se uvrstili na evropsko nogometno prvenstvo, vendar pa 

ne moremo mimo tega, da se je Mestna občina Ljubljana na tej tekmi izkazala kot sramotno 

slaba gostiteljica. Igralna površina nogometnega stadiona je bila bolj podobna njivi kot 

nogometnemu igrišču. To je predstavljalo veliko nevarnost za poškodbe igralcev. Še slabše je 

bilo na tekmi konferenčne lige med Olimpijo in Lillom. Enako ali še slabše je na tekmah 

državnega prvenstva. Vaški klubi v Sloveniji imajo veliko boljšo igralno površino! 

Igralna površina stadiona Stožice ter s tem organizacija tekem je bila na očeh svetovne in 

evropske nogometne javnosti. Ljubljana kot organizator tekem na najvišji ravni si ne sme 

privoščiti take sramote. 

Koliko časa bodo nogometaši še morali tvegai poškodbe na katastrofalno pripravljeni igralni 

površini stadiona v Stožicah? Koliko časa bo Mestna občina Ljubljana še sramotila naše mesto 

pred evropsko in svetovno nogometno javnostjo, s tem, da Ljubljana ne znat dostojno pripraviti 

igrišča za nogometne tekme na najvišji ravni? 

Lep pozdrav, 

Aleš Primc 

mestni svetnik stranke 

Glas za otroke in družine 

 


